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Finansudvalget 

Folketinget 

6 . maj 2021 

Finansudvalget har i spørgsmål 7  af 22. april 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål vedrørende aktstykke om salg af Banedanmarks 

del af Vejle Godsplads, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF). 

Spørgsm ål nr. 7: 

Ministerens forgænger, Pia Olsen Dyhr, udtalte, at Banedanmark 

ikke kunne sælge deres del af området, så længe der ikke var en af-

klaring på Togfonden.dk. Mener ministeren, at der er en afklaring 

nu, og i givet fald, hvorfor, det bemærkes at regeringens støttepar-

tier bestemt ikke mener, at der er en afklaring omkring Togfon-

den.dk. (Spørgsmål nr. 828 af 24. sept. 2013, svar af 14. okt. 2013)? 

Svar: 

Den daværende transportminister, Pia Olsen Dyhr, skrev i svar på 

TRU-spørgsmål 828 følgende om salg af Banedanmarks areal ved 

Vejle Godsplads: ”Et evt. salg er sat i bero, indtil der er en afklaring 

om Togfonden DK.” 

Svaret stammer, som spørgeren gør opmærksom på, fra september 

måned 2013, mens aftalen om En moderne jernbane – udmønt-

ning af Togfonden DK blev indgået 14. januar 2014. 

Jeg mener derfor, at der er i forhold til udtalelsen fra september 

2013 er opnået afklaring på Togfonden DK. Afklaringen kom 14. ja-

nuar 2014. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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